
Referat afdelingsbestyrelsens møde d. 6. august 2020. 
 
1. Fremmødt: Flemming,  Berit og Conny.  
 
2. Referent: Berit.  
 
3. Økonomi: Intet nyt. 
 
4. Godkendelse af Langtidsplan for år 2021:  
Forslaget til Langtidsplan er ikke tilbagesendt til os efter, at vi ikke ville godkende det pr. 16. Juli 2020 
fremsendte forslag til Langtidsplan, idet det indeholdt udgifter til hækklipning af baghækkene.  Her 
fastholder vi stadig, at afdelingen har et vedligeholdelsesreglement.  
 
5. Nyt om igangværende kloakseparering og tiltag fra afdelingsbestyrelsen:  
Efter et møde med inspektør Jesper Baun Schmidt d. 17 juli 2020, har afdelingsbestyrelsen ikke gjort 
yderligere tiltag for at informere beboerne -  selv om vi hjertens gerne ville. 
 
6. Forslag til udarbejdelse af årsreferat fra afdelingsbestyrelsen:  
   
Årsreferatet er under udarbejdelse. 
 
7. Forslag til beboermødet: Der er p.t. ingen forslag fremkommet. 
 
8. Deltagelse i repræsentantskabsmødet d. 18.8. 2020:  
     Afdelingens forkvinde deltager 
 
9. Information fra afdelingsbestyrelsen: 
A.     Vores gårdmand Thorvald er gået på pension. 
          Den nye gårdmand hedder Ebbe Brammann og er uddannet murer.  
          Han  overtager Thorvalds mobilnummer, som er 4087 5345. 
          Ebbes e- mail : ebb@soebo.dk 
          Velkommen til Ebbe. 
 
B.       Intet nyt vedr.  røgalarmerne 
C.       Intet nyt vedr.  indkørselsramperne 
 D.       Intet nyt vedr. vedligeholdelse ved forhaverne 
 
10.  Eventuelt 
         Intet at bemærke. 
 
Referent   Berit. 
 

mailto:ebb@soebo.dk

